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Z A P I S N I K 
 

9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 16. novembra 2011, ob 17.00 uri, 
v večnamenski dvorani Centra šolskih in obšolskih dejavnosti na Gorenju 

 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Bernard Sadek, Jolanda Laubič, Ivan Umnik, 

Jožef Košir, Marija Jevšenak, Drago Šešerko, Aleksandra Kosevski-Kolar, Marija 
Kovačič, Boris Podgrajšek, Štefan Kroneker, Mateja Pučnik, Maksimilijan Brečko, Domen 
Vogelsang in Davorin Hartman; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Mirko Beškovnik – predsednik KS Skomarje in  
Slavko Kejžar – predsednik KS Zreče; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: Gorazd Korošec (predsednik uprave podjetja Unior, Kovaška industrija d.d.), Aleš 
Mikeln (direktor podjetja SwatyComet d.o.o.), Andrej Poklič (direktor podjetja GKN 
Driveline Slovenija d.o.o.), Boštjan Krajcar (Medobčinski inšpektorat in redarstvo), 
direktorica Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec Mavhar), javni uslužbenci 
Občinske uprave Občine Zreče (Polona Matevžič, Mateja Čremošnik, Štefan Posilovič, 
Aleksandra Vidmar Korošec, Greta Boček, Milena Slatinek) in predstavniki sredstev 
javnega obveščanja. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnika Milan Potočnik in Emilijan Fijavž, predsednica KS Resnik Vera Boček ter  

poslanci Državnega zbora Republike Slovenije Rudolf Petan, Silven Majhenič in Tadej 
Slapnik. 

 
Deveto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 14 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 8. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 21.9.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 8. redne seje občinskega sveta z dne 21.9.2011 je podala 
direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Člani občinskega sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 8. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 21.9.2011. 
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Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika osme redne seje občinskega sveta predlagal 
naslednji dnevni red: 
 
1. Predstavitev gospodarske situacije v podjetjih Unior d.d., SwatyComet d.o.o. in 

GKN Driveline Slovenija d.o.o. 
2. Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče – predlog za drugo obravnavo 
3. Odlok o proračunu Občine Zreče za leti 2012 in 2013 – predlog za splošno 

razpravo 
4. Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini 

Zreče – predlog za prvo obravnavo 
5. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v 

Občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
6. Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja 

podjetništva v Občini Zreče – predlog za sprejem  
7. Sklep o določitvi javnih parkirnih površin s časovno omejenim parkiranjem in 

rezerviranih parkirnih površin v Občini Zreče 
8. Sklep o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro in sklep o določitvi statusa javnega 

dobra v lasti Občine Zreče 
9. Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Skomarju 

10. Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Gorenju pri Zrečah 
11. Soglasje k strokovnim stališčem do pripomb in predlogov na dopolnjen osnutek 

Občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje počitniških hiš na Rogli 
12. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče v 

letu 2011 
13. Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini 

Zreče v letu 2011 
14. Informacije župana 
15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato so s 
14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Predstavitev gospodarske situacije v podjetjih Unior d.d., SwatyComet d.o.o. in 
GKN Driveline Slovenija d.o.o. 
 
AD 1.1 Predstavitev gospodarske situacije v podjetju GKN Driveline Slovenija d.o.o. 
 
Predstavitev gospodarske situacije v podjetju GKN Driveline Slovenija d.o.o. je podal Andrej 
Poklič, direktor podjetja GKN Driveline Slovenija d.o.o.. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir pohvalil predstavitev gospodarske situacije. Navedel je, da širitev 
proizvodnje v Občini Zreče ne predstavlja težavo, saj je na voljo še dovolj zemljišč za širitev 
proizvodnje. Dodal je še, da si želi, da rezultati proizvodnje ostanejo še naprej tako dobri kot 
so bili do sedaj.  
 
Andrej Poklič je podal še dodatno pojasnilo glede težav pri nakupih zemljišč in širitvi 
proizvodnje. 
 
Drugih vprašanj svetnic in svetnikov ni bilo. 
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AD 1.2 Predstavitev gospodarske situacije v podjetju SwatyComet d.o.o. 
 
Predstavitev gospodarske situacije v podjetju SwatyComet d.o.o. je podal Aleš Mikeln, 
direktor podjetja SwatyComet d.o.o.. 
 
Komentar na predstavitev gospodarske situacije v podjetju SwatyComet d.o.o. je podal 
župan mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je podal negativno mnenje k rezultatom analize glede fleksa, ki je 
pokazala, da so vsebnosti emisij v izpustih v okolje v dovoljenih mejah.  
 
Aleš Mikeln je obrazložil, da so analize pač pokazale takšne rezultate. Podal je tudi kratko 
obrazložitev emisij, ki bi jih lahko povzročale komorne peči.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še dodal, da je bila s civilno iniciativo Ekopot narejena analiza 
emisij v tleh, ki prav tako ni pokazala odstopanj od dovoljenih mej emisij, ter obrazložil, kako 
čistilne naprave preprečujejo vdor emisij v okolje. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je kot pooblaščena zdravnica podjetja SwatyComet 
d.o.o. ter sodelujoča pri izvedbah analiz potrdila rezultate merjenja emisij. 
 
Aleš Mikeln je še dodal, da v podjetju redno spremljajo zdravje zaposlenih, ter redno 
opravljajo urinske in jetrne teste z namenom ugotavljanja prisotnosti fenolov v telesu. 
 
Drugih vprašanj s strani svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
AD 1.2 Predstavitev gospodarske situacije v podjetju Unior d.d. 
 
Predstavitev gospodarske situacije v podjetju Unior d.d. je podal Gorazd Korošec, 
predsednik uprave podjetja Unior d.d.. 
 
Komentar na predstavitev gospodarske situacije v podjetju Unior d.d. je podal župan mag. 
Boris Podvršnik. 
 
V nadaljevanju so navzoči razpravljali o spoštovanju blagovne znamke Unior d.d. ter 
zaposlenih v podjetju. 
 
Vprašanj svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
 
AD 2. Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče – predlog za drugo 
obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Polona Matevžič in Boštjan 
Krajcar, predstavnik Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
Sejo je zapustila svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-86 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Odlok o proračunu Občine Zreče za leti 2012 in 2013 – predlog za splošno 
razpravo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala župan mag. Boris Podvršnik ter 
Greta Boček. 
 
Na sejo se je vrnila svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Sejo je zapustil svetnik Boris Podgrajšek. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da predlog proračuna temelji predvsem na načrtovanih 
investicijah, zato proračuna na drugačen način ni mogoče sestaviti. Vendar pa je menil, da je 
dolgoročno precej težko sestaviti proračun, saj določene vrednosti ta trenutek niso dovolj 
jasne. Vprašal je, v kakšni fazi je projekt izgradnje doma starejših v Zrečah. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da se Občina Zreče trudi, da bi dobili koncesijo za 
opravljanje navedene storitve, vendar smo s strani ministrstva prejeli pisni odgovor, da  
koncesija zaradi nastale gospodarske situacije zaenkrat ne bo podeljena. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, kako je z zadolževanjem občine ter kaj zajemajo 
sredstva v višini 145.000,00 EUR za kratkoročne kredite za leto 2011 in 140.000,00 EUR za 
dolgoročne kredite za leto 2012.    
 
Na sejo se je vrnil svetnik Boris Podgrajšek. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je pojasnil situacijo glede zadolževanja občine. 
 
Greta Boček je odgovorila, da znesek v višini 145.000,00 EUR za leto 2011 predstavlja 
likvidnostni kredit, ki ga občina ob koncu leta zapre. 
 
Drugih vprašanj svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-87 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leti 2012 in 2013 v splošni 
razpravi. Odlok se posreduje v 15-dnevno splošno razpravo, to je do 5.12.2011. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
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AD 4. Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini 
Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-88 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu 
v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
Župan je po tej točki dnevnega ob 19.15 uri reda predlagal 10 minutni odmor. Seja se je 
nadaljevala ob 19.25 uri. 
 
 
AD 5. Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v 
Občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-89 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini 
na domu v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 6. Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja 
podjetništva v Občini Zreče – predlog za sprejem 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Milena Slatinek.  
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-90 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje 
razvoja podjetništva v Občini Zreče. 

Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 

 
AD 7. Sklep o določitvi javnih parkirnih površin s časovno omejenim parkiranjem in 
rezerviranih parkirnih površin v Občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič. 
 
Razpravljali so: 
Svetnico Jolando Laubič je zanimalo, kako bodo ljudje vedeli, na kakšen način označiti čas 
prihoda. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je uvedba časovno omejenega parkiranja 
najmilejši ukrep, s katerim bi v zimski sezoni poskušali zagotoviti normalen prometni režim za 
ljudi, ki obiskujejo banko, trgovine, itd.. Dodal pa je še, da bo občina poskrbela za postavitev 
ustrezne obvestilne signalizacije.  
 
Drugih vprašanja svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-91 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi javnih parkirnih površin s časovno omejenim 
parkiranjem in rezerviranih parkirnih površin v Občini Zreče. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Sklep o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro in sklep o določitvi statusa javnega 
dobra v lasti Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-92 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro za parc. št. 724/3 in 
724/10, obe k.o. 1098-Loška gora in parc. št. 1380/10, k.o. 1100-Zreče. 
Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za 
parc. št. 879/31 in 879/32, obe k.o. 1100-Zreče in parc. št. 1099, k.o. 1104-
Preloge. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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AD 9. Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Skomarju 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Mirko Beškovnik, predsednik 
Krajevne skupnosti Skomarje. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-93 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cene najema grobov na 
pokopališču v Skomarju za 5,00 EUR po posameznem grobu. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Gorenju pri Zrečah 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Boris Podgrajšek, predsednik 
Krajevne skupnosti Gorenje. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-94 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cene najema grobov na 
pokopališču v Gorenju pri Zrečah na 6,50 EUR za m2 po posameznem grobu. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Soglasje k strokovnim stališčem do pripomb in predlogov na dopolnjen 
osnutek Občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje počitniških hiš na 
Rogli 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Štefan Kroneker je v izogib podobnim situacijam kot so navedene v gradivu 
predlagal, da v bodoče občina pripravi seznam gradbenih dovoljenj izdanih za gradnjo v 
občini Zreče za določeno leto ter seznam posreduje inšpekcijski službi, ki skladnost izgradnje 
objekta z gradbenim dovoljenjem preveri na terenu, s čimer se doseže pravočasnost 
ugotavljanja nepravilnosti gradenj. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da občinski svet sprejme dva sklepa, in sicer sklep 
o soglasju k strokovnim stališčem ter sklep o obveščanju inšpekcijske službe. 
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Štefan Posilovič je pojasnil, da gradbena inšpekcija gradbena dovoljenja prejme po uradni 
dolžnosti. Obrazložil je, da je bil predlog verjetno obveščanje medobčinske inšpekcije, ki bi 
preverjala gradnjo na terenu in na to opozarjala gradbeno inšpekcijo. 
 
Svetnik Jožef Košir je menil, da je teoretično to dobro izhodišče, vendar v praksi pa ne. 
Opozoril je, da gradbena inšpekcija razpolaga z vsemi podatki, vendar ne ukrepa. Kot drugo 
pa je navedel, da občina nima jasno definiranih prostorsko ureditvenih pogojev, kar povzroča 
še dodatne težave. Vsekakor pa je menil, da je največja težava pri neodzivnosti inšpekcijskih 
služb. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je navedel, da je takšno stanje posledica pomanjkljive 
slovenske zakonodaje, za katero meni, da jo bo potrebno spremeniti. Podal je informacijo o 
zazidalnih načrtih v Avstriji. Dodal je, da je zazidalni načrt občine bil namreč sprejet leta 
1983, ki je bil za takratne razmere dober, vendar za današnje razmere pa nikakor ne več. 
 
Drugih vprašanj svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-95 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k strokovnim stališčem do pripomb in 
predlogov na dopolnjen osnutek Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
za območje počitniških hiš na Rogli. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-96 
Vsebina 
sklepa: 

Občinsko upravo Občine Zreče se zadolži, da v prihodnje tekoče obvešča 
gradbeno inšpekcijo o neskladnostih gradenj z gradbenimi dovoljenji. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 12. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini 
Zreče v letu 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-97 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v 
Občini Zreče v letu 2011. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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AD 13. Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini 
Zreče v letu 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-98 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem v Občini Zreče v letu 2011. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 13. Informacije župana 
 
Župan Občine Zreče je podal naslednje informacije: 
 
AD 13.1 
Pridobitev uporabnega dovoljenja za letno tekaško progo za rolkanje, akumulacijsko jezero s 
servisnim objektom in startno ciljnim prostorom za Smučarsko tekaški poligon na Rogli. 
 
AD 13.2 
Kanalizacija Nova Dobrava 2. 
 
AD 13.3 
Podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov, obdelava mešanih komunalnih odpadkov ter odlaganje 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Zreče in 
Občine Vitanje. 
 
AD 13.4 
Otvoritev sanacije plazu Štravs. 
 
AD 13.5 
Sanacija ostalih plazov. 
 
AD 13.6 
Povabilo na otvoritev ceste Vodonik-Kumer. 
 
AD 13.7 
Naslednja seja občinskega sveta. 
 
 
AD 14. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Skomarje Mirko Beškovnik se je zahvalil za pomoč pri 
sanaciji plazu Štravs. Povedal je še, da je podporni zid, ki poteka od župnišča do cerkve v 
Skomarju, že sezidan, prav tako pa je v zaključni fazi ureditev kletnih prostorov v župnišču. 
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Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje Boris Podgrajšek je povedal, da je prva gradbena 
faza izgradnje vežice na Gorenju zaključena, dela pa se nadaljujejo z izdelavo ostrešja. 
Starejši objekt, ki stoji tik ob novi vežici, bo v bližnji prihodnosti odstranjen. Vprašal je še, 
kako je z možnostjo prijave na javni razpis Fundacije za šport za sanacijo ograje na igrišču 
ob Centru šolskih in obšolskih dejavnosti na Gorenju. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se naslednji dan sestane s strokovnimi 
službami občine, ki skupaj preverijo možnost prijave na razpis.  
 
AD 15. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je poudarila, da so zelo slabe avtobusne povezave na 
relaciji Zreče – Stranice. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da v navedenem primeru gre za linijski prevoz 
subvencioniran s strani države. Dodal je, da bo občina poskušala nasloviti na ministrstvo za 
promet pobudo, s katero bo predlagala boljšo povezavo na relaciji Zreče – Stranice. 
 
Svetnik Jožef Košir je na prejšnje vprašanje dodal, da lahko občani koristijo tudi šolske 
prevoze. Nadalje je vprašal še za plazove v Koroški vasi.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je glede plazov Draklser in Banovšek odgovoril, da smo plazove 
evidentirali pri Sektorju za odpravo naravnih nesreč, vendar v letošnjem letu država za 
sanacijo navedenih plazov ni zagotovila sredstev. 
 
Nadalje je opozoril na plaz pri skupnih parkirnih prostorih za ČSOD, gostišče Smogavc in 
ostale na Gorenju ter ponovno izpostavil predlog prestavitve ceste v Spodnjih Zrečah. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se problematika obravnava na Svetu za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu ter na Komisiji za gospodarsko javno infrastrukturo. 
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se uredi prometna signalizacija ob Cesti na 
Roglo, predvsem, da se postavijo ogledala na križiščih Vodnikove ter ostalih ulic s Cesto na 
Roglo. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je predlagal, da se situacija najprej preveri z inšpekcijsko službo 
na terenu, nato pa se pristopi k postavitvi ogledal. 
 
Svetnik Bernard Sadek je predlagal, da se v Zrečah pred zimo pokrpajo luknje na asfaltiranih 
cestah. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da bodo luknje sanirane še pred zimo. 
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Seja je bila zaključena ob 20.40 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011. 
 
 
Številka: 011-0002/2011-19 
Datum: 23.11.2011 
 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-86 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 

94/2011 dne 25.11.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-87 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Zreče za leti 2012 in 2013. Odlok se posreduje v 15-
dnevno splošno razpravo, to je do 5.12.2011. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o proračunu Občine Zreče za leti 2012 in 2013 je bil posredovan v splošno razpravo, ki je 

potekala do dne 5.12.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-88 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Zreče v 
prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o izvajanju socialnovarstvene 

storitve pomoč družini na domu v Občini Zreče za sprejem v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-89 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe pomoč družini na domu v Občini 
Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje 

javne službe pomoč družini na domu v Občini Zreče za sprejem v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-90 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja podjetništva 
v Občini Zreče. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 
Realizacija: Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja podjetništva v Občini 

Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 94/2011 dne 25.11.2011.    
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-91 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o določitvi javnih parkirnih površin s časovno omejenim parkiranjem in 
rezerviranih parkirnih površin v Občini Zreče. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker je Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Zreče bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 

94/2011 in pričel veljati dne 10.12.2011, bo Sklep o določitvi javnih parkirnih površin s časovno 
omejenim parkiranjem in rezerviranih parkirnih površin v Občini Zreče objavljen v enem izmed 
uradnih listov po začetku veljavnosti odloka.     

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-92 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro za parc. št. 724/3 in 724/10, obe k.o. 
1098-Loška gora in parc. št. 1380/10, k.o. 1100-Zreče. 
Sprejme se Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti Občine Zreče za parc. št. 879/31 in 
879/32, obe k.o. 1100-Zreče in parc. št. 1099, k.o. 1104-Preloge. 
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 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro in Sklep o določitvi statusa javnega dobra v lasti 

Občine Zreče sta bila objavljena v Uradnem listu RS, št. 94/2011 dne 25.11.2011.  
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-93 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v 
Skomarju za 5,00 EUR po posameznem grobu. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Skomarju je bilo posredovano 

Krajevni skupnosti Skomarje dne 17.11.2011 ter objavljeno v Uradnem listu RS, št. 94/2011 dne 
25.11.2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-94 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v 
Gorenju pri Zrečah na 6,50 EUR za m2 po posameznem grobu. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k povišanju cene najema grobov na pokopališču v Gorenju je bilo posredovano Krajevni 

skupnosti Gorenje dne 17.11.2011 ter objavljeno v Uradnem listu RS, št. 94/2011 dne 25.11.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-95 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k strokovnim stališčem do pripomb in predlogov na 
dopolnjen osnutek Občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje počitniških hiš na 
Rogli. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k strokovnim stališčem do pripomb in predlogov na dopolnjen osnutek Občinskega 

podrobnega prostorskega načrta za območje počitniških hiš na Rogli je podpisal župan Občine 
Zreče. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-96 
Vsebina 
sklepa: 

Občinsko upravo Občine Zreče se zadolži, da v prihodnje tekoče obvešča gradbeno inšpekcijo o 
neskladnostih gradenj z gradbenimi dovoljenji. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Seznam gradbenih dovoljenj je bil posredovan inšpekcijski službi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-97 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče v 
letu 2011. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi Dopolnitve letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče v 

letu 2011 se bodo izvedli postopki pridobitve nepremičnin. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-98 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini Zreče v 
letu 2011. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi Dopolnitve letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini Zreče v 

letu 2011 se bodo izvedli postopki odsvojitve nepremičnin v lasti Občine Zreče. 
 
 
 
 


